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Kako se je Hilda Tovšak
zavihtela na vrh Vegrada
in ga (z drugimi mene-
džerji) tudi lastniško
osvojila? Kdo ji je pod-
pisal pogodbo o direk-
torovanju družbe in jo
nadzoroval dolgih deset
let, pa nič ukrepal?

Hilda Tovšak je glavna
lirektoriea Vegrada postala
1. marca 2001, koje zame-
njala Muharema Boliča, ki
je družbo vodil 19 let. Men-

da, je razložila, je Bolič
(za komentar včeraj ni
bil dosegljiv) za razreši-
tev prosil sam, »nadzorni

svet muje seveda ugodil,«
je takrat dejala namestnica

glavnega direktorja velenj-
skega gradbinca. Tovšakova je v
Vegradprišla že leta 1975, kmalu
po tem, ko je opravila priprav-
ništvo v Gorenju.
Korun - zvesti nadzornik

Vzpon Tovšakove je vseskozi
spremljal in s svojim glasom tudi
omogočil dolgoletninadzornik,
predstavnik Kada, Vladimir
Korun. Mu je zdaj žal, da so To-
všakovo leta 2001 imenovali za
predsednico uprave? »Takrat še
nisem bil predsednik nadzornega
sveta, ampak samo član. A vse-
eno, dal sem ji svoj glas. Sicer
sem nekoliko omahoval, imel
pomisleke,enako kot še en pred-
stavnik države Alojz Zupančič.
Na koncu pa sem se odločil za
podporo.Enako tudi leta 2006,
koje dobila nov mandat,« pravi
Korun, ki dodaja, da je po bitki
»vsak lahko general«.

Se mu zdi, da jim je Tovšako-

va v teh letihkdaj kaj zamolčala,
jim prikrila oziromaprikrojila po
svoje? »Nisem kriminalist.Kljub
temu lahko rečem, da sem vča-
sih podvomil o podatkih,vendar
trdnejših dokazov nisem imel.
Veste, te stvari preverjaogromno
za to pristojnih institucij, na pri-
mer revizorji, davčna uprava in

► Vladimir Korun je bil deset let
član nadzornega sveta Vegrada,
osem let njegov predsednik.
podobno. Pa ni nikoli nihče nič
konkretnega rekel. Sploh pa ne
država. Cepravje skoraj tretjin-
ska lastnica, v vseh teh mojih le-
tih ni niti enkrat vprašala, kako
gre Vegradu, ali kaj potrebuje.Za
Vegrad ni kazala prav nobenega
zanimanja,« razlaga dolgoletni
šef NS, ki ne verjame, da bi Tov-
šakova danes odstopilasama ali
da bi jo zamenjali nadzorniki.

»Poznam jo 20 let in ni žen-
ska, ki bi takoj vrgla puško v
koruzo. Je vztrajna, uporna. Ne
verjamem, da se bo zgodila za-
menjava, in sicer zaradi sestave
nadzornega sveta. Pa tudi če to
odmislimo, če nimajo kandidata,

ki bi bil sposoben m pripravljen
takoj vskočiti v zadevo ter jo tudi
rešiti - mislim, da v Sloveniji ni
takegačloveka -, sprememba ni
smiselna,« je končal Vlado Ko-
run, upokojeni profesor doktor
pravnih znanosti, nekdanji dr-
žavni svetnik in višji svetovalec
ustavnega sodišča.

Kako je pooblaščenka
»zaprla« Vegrad

Do prvega deleža je družba
pooblaščenka prišla med la-
stninjenjem, veliki met pa ji je
»uspel« v letu 2006. Takrat je
Vegrad Naložba prek Vegrada
pridobil več kot 97 tisoč lastnih
delnic oziroma 18,4 odstotka
vseh. Delež lastnih delnic je že
takrat znašal 28,7 odstotkain ta-
ko presegaldovoljenih10 odstot-
kov lastnih delnic. Tako je družba
pooblaščenka delnice pridobila
v nasprotju z zakonom o gospo-
darskih družbah (ZGD-1).

To pa ni bilo zadnjič, da so v
družbipooblaščenki prekršili za-
kon. Ker lastnih delnic družba
pooblaščenka ni odsvojila v letu
dni po pridobitvi,bi jih morala v
skladu z ZGD-1umakniti. A jih ni,
temveč je svoj delež še povečala
in tako prišla na zdajšnjih 56,76
odstotka. In še to, delež Tovša-
kove v pooblaščenki ni znan,
sama pa je največkrat zatrdila,
da nima več kot pet odstotkov.
Leta 2008 so v Vegradu pove-
dali tole: Tovšakova je lastnica
sedmih odstotkov pooblaščenke,
skupaj z 29 drugimi menedžerji
ima 40 odstotkovpooblaščenke,
Vegrad paima še devet odstotkov
pooblaščenke. V ponedeljek je
Tovšakova pred kamerami po-
vedala: »Sem slab, mali lastnik
pooblaščenke. Triodstoten.« •


